

Title (en)
SAIL-BOARD CARRIER DEVICE.

Title (de)
EINRICHTUNG FÜR DEN TRANSPORT EINES SEGELBRETTES.

Title (fr)
DISPOSITIF DE PORTAGE POUR PLANCHE A VOILE.

Publication
EP 0157825 A1 19851016 (FR)

Application
EP 84903550 A 19840926

Priority
FR 8315332 A 19830927

Abstract (en)
[origin: WO8501487A1] The sail-board carrier device is characterized in that it comprises two shoulder bearing parts (1) and a frame (2) for supporting the board and connected to those bearing parts by a resistant structure essentially comprised of two uprights (3) joined by a nucha traverse bar (4), with an additional front traverse bar (5) maintaining the device in place on the head and the shoulders of the user.

Abstract (fr)
Dispositif de portage de planche à voile caractérisé par le fait qu'il comporte deux pièces (1) d'appui d'épaule et un cadre (2) de support de planche réunis à ces pièces d'appui par une structure résistante composée essentiellement de deux montants (3) réunis par une traverse de nuque (4), avec en outre une traverse frontale (5) maintenant l'ensemble du dispositif en position sur la tête et les épaules de l'utilisateur.

IPC 1-7
; **B63C 13/00**

IPC 8 full level
B63B 35/79 (2006.01)

CPC (source: EP US)
B63B 32/87 (2020.02 - EP US); **B63H 8/70** (2020.02 - EP US)

Citation (search report)
See references of WO 8501487A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE GB

DOCDB simple family (publication)
WO 8501487 A1 19850411; EP 0157825 A1 19851016; FR 2552524 A1 19850329; FR 2552524 B1 19851220; US 4649846 A 19870317

DOCDB simple family (application)
FR 8400210 W 19840926; EP 84903550 A 19840926; FR 8315332 A 19830927; US 74091585 A 19850729